
Primăria  Pecineaga:  Anunț
prealabil  privind  afișarea
publică  a  documentelor
tehnice ale cadastrului
11 iunie 2025 7:51

UAT  Pecineaga  a  publicat  un  anunț
prealabil  privind  afișarea  publică  a
documentelor tehnice ale cadastrului.
Sectoarele cadastrale : 8, 15, 16 si 25 OCPI Constanța anunță
publicarea  documentelor  tehnice  ale  cadastrului  pentru
sectoarele cadastrale nr. 8, 15, 16 si 25  din UAT Pecineaga
pe o perioadă de 60 de zile calendaristice, conform art. 47
din  Ordinul  Directorului  General  al  ANCPI  nr.1/2020,  cu
modificările și completările ulterioare.

UAT Pecineaga
Data de început a afișării: 16.06.2025
Data de sfârșit a afișării:   18.08.2025

Adresa locului afișării publice: strada Ștefan cel Mare, nr.
61, comuna Pecineaga.

Repere  pentru  identificarea  locației:  incinta  Primăriei
comunei Pecineaga
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Cererile de rectificare a documentelor tehnice vor putea fi
depuse la sediul primăriei și pe site-ul Agenției Naționale de
Cadastru și Publicitate Imobiliară.

Informații privind Programul național de cadastru și carte
funciară  se  pot  obține  pe  site-ul  ANCPI  la
adresa  http:/www.ancpi.ro/pnccf/

Pe aceeași temă:

Proiect  PNNR  derulat  de  Primăria  Pecineaga:  “Dotare  cu
mobilier, materiale didactice și echipamente a instituțiilor
de învățământ din comuna Pecineaga”

Consilierul  local  Cosmin
Trușcă arată cu degetul spre
ZECILE de construcții ilegale
din Mangalia: „S-au construit
piscine,  anexe,  terase  fără
autorizație.  Mă  voi  adresa
DNA!”
11 iunie 2025 7:51
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Consilierul local Cosmin Trușcă a
înaintat  Primăriei  și  Poliției
Locale Mangalia o sesizare privind
“acordarea nelegală a avizelor de
funcționare,  construcții  fără
autorizații  și  tratament
diferențiat  aplicat  agenților
economici”.
Cosmin  Trușcă  a  atașat  sesizării  24  de  extrase  de  carte
funciară, corespunzătoare unor spații comerciale, restaurante
și hoteluri care, conform documentației analizate, prezintă
modificări,  extinderi  sau  construcții  executate  fără
autorizație  –  terase,  închideri,  extinderi,  anexe.

„Subsemnatul,  Trușcă  Cosmin,  consilier  local  în  cadrul
Consiliului Local al Municipiului Mangalia, formulez prezenta
sesizare oficială ca urmare a mai multor plângeri primite din
partea  agenților  economici  locali,  care  reclamă  tratamente
diferențiate, abuzuri și lipsa aplicării unitare a legii în
ceea ce privește avizarea și funcționarea spațiilor comerciale
din municipiu.

Pentru  început,  atașez  24  de  extrase  de  carte  funciară,
corespunzătoare  unor  spații  comerciale,  restaurante  și
hoteluri  care,  conform  documentației  analizate,  prezintă



modificări,  extinderi  sau  construcții  executate  fără
autorizație – terase, închideri, extinderi, anexe – încălcând
prevederile:

Legii  nr.  50/1991  privind  autorizarea  executării
lucrărilor de construcții (art. 1, art. 24);
HCL Mangalia ( Regulamentul de funcționare a comerțului
în Mangalia și stațiuni), care prevede că nu se pot
elibera  autorizații  de  funcționare  pentru  construcții
fără acte;
Codului Fiscal, în privința obligației de declarare a
construcțiilor  (inclusiv  piscine,  terase  etc.)  în
vederea impozitării.

Solicit cu fermitate următoarele:

Verificarea  de  urgență  a  acestor  locații  de  către1.
Poliția Locală și Compartimentul Urbanism, cu aplicarea
măsurilor legale (suspendare, sancționare etc.).
Transmiterea unui răspuns scris oficial, în regim de2.
urgență, conform:

O.G.  27/2002,  art.  8  –  termen  10  zile  pentru  răspunsuri
urgente;

Legea 544/2001, art. 7 alin. (1) – termen maxim 30 de zile
pentru situațiile complexe.

Totodată, în urma verificărilor și sesizărilor primite, reiese
că  un  număr  semnificativ  de  persoane  apropiate  conducerii
administrației locale:

au construit piscine, anexe, terase și alte edificii
fără autorizație de construire,
nu au declarat aceste construcții la Direcția Fiscală,
și astfel nu plătesc impozite, în timp ce alți cetățeni
și  agenți  economici  sunt  sancționați  pentru  situații
similare sau chiar mai puțin grave.

Această  practică  denotă  o  aplicare  selectivă  a  legii  și



favorizarea  clară  a  unor  persoane  aflate  în  cercul  de
influență  al  actualului  primar,  aspect  extrem  de  grav.

Menționez  că  intenționez  să  continui  documentarea  și  să
transmit  în  perioada  următoare  alte  zeci  de  cazuri
documentate, care vizează aceleași tipuri de ilegalități și
tratamente inechitabile.

În lipsa unui răspuns temeinic și a unor măsuri clare, voi
proceda la sesizarea organelor competente (DNA, Parchet, ANAF
etc.)  pentru  verificarea  legalității  activității  Biroului
Urbanism, Poliției Locale și Direcției Economice, precum și
pentru eventuale fapte de abuz în serviciu, neglijență sau
favorizarea unor persoane.

În calitate de consilier local ales, am responsabilitatea de a
veghea  la  respectarea  legalității,  transparenței  și
tratamentului egal pentru toți cetățenii și agenții economici
din Mangalia”, arată consilierul AUR în sesizarea înaintată
primăriei.

Pe aceeași temă:

Cu  datorii  de  circa  1,2  milioane  de  EURO,  OMD  Mangalia
forțează organizarea unor evenimente fâsâite și pe „caiet”

Cu  datorii  de  circa  1,2
milioane  de  EURO,  OMD
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Mangalia forțează organizarea
unor  evenimente  fâsâite
și pe „caiet”
11 iunie 2025 7:51

Astăzi, începând cu ora 12.00, la
Club Nautic Callatis a avut loc o
întâlnire  a  OMD,  Organizația  de
Management  al  Destinației  (OMD)
Mangalia,  condusă  de  fostul
consilier local, Dumitru Filip.
La  întâlnire  au  participat  câțiva  agenți  economici  din
domeniul  HORECA,  printre  care  Dragoș  Dima,  Costel  Mincă,
hotelieri,  Aurelian  Marin,  proprietarul  unei  agenții  de
turism, precum și Iulian Boantă, reprezentantul Consiliului
Local Mangalia în cadrul OMD.

Pe ordinea zi s-au aflat bugetul, execuția bugetară și câteva
evenimente.

Deoarece au descoperit mai multe nereguli, atât cei care au
participat fizic, precum și cei logați online, au respins
toate proiectele supuse dezbaterii.

Iulian  Boantă,  reprezentantul  Consiliului  Local  în  OMD
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Mangalia l-a întrebat pe Dumitru Filip dacă după organizarea
evenimentelor trecute, s-a realizat și studiu de impact care
să  ateste  faptul  că  acestea  au  adus  un  plus  valoare
litoralului sudic, având în vedere faptul că se insistă cu
același tip de activități și pentru anul în curs.

Agenții economici au sesizat faptul că, deși era prezentat
bugetul pentru anul 2025, unele sume reprezintă, în realitate,
datorii de anul trecut.

De exemplu, raliul organizat anul trecut, bugetat cu 250.000
lei,  nu  a  fost  achitat  încă,  însă  suma  se  regăsește  la
capitolul evenimente al anului în curs.

Așa se și explică faptul că anul acesta Mangalia Super Rally
este ISTORIE: pentru că nu a fost achitat nici la ora actuală,
evenimentul nu va mai avea loc.

În schimb, pilotului Emil Ghinea urma să îi fie alocați 82.000
de  lei  (circa17.000  de  euro)  pentru  „ca,  în  cadrul
evenimentelor automobilistice din acest an, una din masinile
care vor participa la raliuri din partea clubului, să poarte
pe capota sau pe eleron un sticker publicitar personalizat:
,,www.visitmangalia.ro  –  Riviera  Sud  „,  la  toate  etapele
campionatelor  nationale  de  profil  ce  se  vor  desfasura  in
diferite localitati din tara.
Pilotul Emil Ghinea, va participa in decursul anului 2025 la
etapele nationale in cadrul Campionatului National de Viteza
in  Coasta  si  la  Campionatul  National  de  Viteza  in  Coasta
Masters„.

OMD Mangalia se “bazează pe agenții din
turism”,  timp  în  care  primăria  îi
amendează
Pe ordinea de zi au mai fost supuse dezbaterilor alte câteva
evenimente,  care  a  căror  organizare  este  incertă,  în
condițiile în care datoriile Mangaliei sunt de peste 30 de



milioane de euro, iar primarul nu a reușit nici până azi să
înainteze bugetul de venituri și cheltuieli spre aprobarea
Consiliului Local.

Mai trebuie spus faptul că Dumitru Filip le-a spus agenților
economici că Primăria și OMD se bazează pe aceștia.

Replica nu a întârziat să apară, întreprinzătorii din turism
plângându-se, pe bună dreptate, că este greu de menținut o
colaborare, în condițiile în care primesc sute de amenzi și li
se  blochează  activitatea  prin  refuzul  de  a  li  se  elibera
avize și autorizații.

Tot în cadrul ședinței procedura de vot a fost aruncată în
ceață, în sensul că, potrivit, statutului, proiectele trebuie
aprobate cu unanimitate, însă conducerea OMD a apreciat că se
poate și cu jumătate plus unul…

TOATE proiectele au picat la votul celor prezenți.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Datoriile Primăriei Mangalia au ajuns la un nivel
ISTORIC: 30 de milioane de EURO ar fi restanțele instituției

Atenție,  se  oprește  apa  în
cartierul  Coiciu  din
municipiul Constanța!
11 iunie 2025 7:51
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Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare a conductei nou edificate
pe  strada  Izvor  la  sistemul
centralizat de distribuție, de pe
străzile  Biruinței,  Poporului  și
Steagului din municipiul Constanța,
RAJA S.A. este nevoită să sisteze
furnizarea apei potabile, începând
din  din  seara  de  miercuri  –  11
iunie  2025,  ora  22:00   până  joi
dimineața  –  12  iunie  2025,  ora
10:00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  zona
cartierului Coiciu, respectiv perimetrul delimitat de străzile
Ion Roată – Dreptății – Dezrobirii – Soveja – Portiței –
Poporului – Ion Roată, cu adiacentele și punctele termice
aferente zonei.

Investițiile sunt parte a Contractului CL2 – „Rețele apă și
canalizare în zona centrală a Municipiului Constanța – Lot 2”,
în valoare totală de aproximativ 20 milioane lei, derulat prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).



În cadrul lucrărilor, conducta principală de pe strada Izvor
va fi conectată la sistemul centralizat prin trei puncte de
lucru.  Pentru  a  putea  asigura  și  preluarea  celor  160  de
branșament din zonă în condiții normale de operare, o perioadă
de  timp,  cele  două  rețele  vor  funcționa  în  paralel.  La
finalizarea operațiunilor de trecere a branșamentelor, va fi
programată o altă oprire pe zona respectivă pentru cuplarea
conductelor  de  pe  străzile  adiacente  noului  segment  și
închiderea vechii rețele.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp  și  la
parametrii optimi. Totodată, rugăm utilizatorii afectați să
își asigure o rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic
pe durata întreruperii furnizării.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Reamintim că investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea
sistemelor de alimentare cu apă potabilă sunt realizate în
beneficiul consumatorilor, având ca obiectiv furnizarea unor
servicii  ireproșabile  și,  implicit,  creșterea  calității
vieții.  Prin  implementarea  acestora  se  realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei, reducerea pierderilor în rețea, precum și siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor.



Cine  sunt  reprezentanții
Consiliului Local în CA-urile
și AGA structurilor Primăriei
Mangalia?
11 iunie 2025 7:51

Consilierii  locali  au  votat,
astăzi,  prin  vot  secret,  noii
reprezentanți  în  în  mai  multe
structuri ale Primăriei Mangalia.
Iată cine sunt aceștia:

Cristinel Nițoi, Costela Vlahbei și Lucian Vișa – în CA-
ul Spitalului Municipal Mangalia
Semiran Abdurefi – Adunarea Generală a Acționarilor din
cadrul S.C. Administrarea Parcului Industrial Mangalia
S.R.L.
Iulian Boantă – Adunarea Generală a OMD Mangalia
Mirela  Călin  –  CA  al  Sanatoriului  Balnear  și  de
Recuperare Mangalia

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Datoriile Primăriei Mangalia au ajuns la un nivel
ISTORIC: 30 de milioane de EURO ar fi restanțele instituției
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(VIDEO)  Viceprimarul
Mangaliei:  „Obligațiile  la
bugetul  de  stat  pentru
angajații  primăriei  nu  s-au
mai  achitat  din  luna
noiembrie 2024”
11 iunie 2025 7:51

Viceprimarul municipiului Mangalia,
Paul Foleanu, a declarat, în cadrul
ședinței  de  consiliu  de  astăzi,
referitor  la  datorile  pe  care  le
are  instituția  și  posibilul
faliment:
„Avem  bani  doar  pentru  luna  mai,  ce  se  va  întâmpla  mai
departe? Ne va da Dumnezeu o sumă de bani, să ne-o aloce pe
buget, în care să includem și salariile și obligațiile la
bugetul de stat?
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Obligațiile  angajaților  primăriei  nu  s-au  mai  plătit  din
noiembrie 2024”, a declarat Paul Foleanu.

Viceprimarul Mangaliei a adăugat:

„Chiar  dacă  am  primit  bugetul  cu  o  zi  înainte,  intenția
noastră era să-l votăm astăzi. Însă, după ce am primit – cu
ajutorul doamnei director economice – situația angajamentelor
financiare  ale  municipiului,  ne-am  dat  seama  că  sumele
restante, facturile neplătite și arieratele sunt colosale.

În aceste condiții, dacă am fi votat amendamentul, am fi creat
un dezechilibru bugetar major”, a afirmat Paul Foleanu.

„La Creșa din Mangalia, în proiecția de buget pe anul 2025 au
fost trecute doar datoriile restante, fără nicio sumă alocată
pentru funcționarea efectivă din acest an. Lucrurile nu pot
merge așa. Trebuie să asigurăm condiții minime de funcționare:
iluminat, căldură, hrană pentru copii și bătrâni. Nu putem
adopta un buget în forma actuală fără să ne batem joc de
oraș”, a mai spus acesta.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Datoriile Primăriei Mangalia au ajuns la un nivel
ISTORIC: 30 de milioane de EURO ar fi restanțele instituției
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Mangalia au ajuns la un nivel
ISTORIC:  30  de  milioane  de
EURO  ar  fi  restanțele
instituției
11 iunie 2025 7:51

Datoriile Municipiului Mangalia au
ajuns la 149 de milioane de lei,
adică circa 30 de milioane de euro,
în  condițiile  în  care  toate
încasările  Mangaliei,  de  la
persoane fizice și juridice, sunt
undeva la 90 de milioane de lei.
Afirmația  a  fost  făcută  de  consilierul  local  AUR  Leonard
Tănase, în cadrul ședinței extraordinare de astăzi. Acesta îi
cheamă  la  masa  discuțiilor  pe  primarul  orașului,  Cristian
Radu, dar și pe consilierii PNL – care astăzi au preferat să
participe la ședință online – pentru a evita ca Mangalia să
intre în faliment:

„Tot bugetul Mangaliei, cu fonduri europene, este de 240 de
milioane de lei
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Din cei 149 de milioane de lei, 25 de milioane sunt salariile
angajaților, restul, 124 de milioane de eli sunt angajamente
de plată.

Aici nu sunt incluse căldura în școli, salariile angajaților
din primărie, mâncarea de la Căminul de Bătrâni, subvenția la
căldură etc.

Nu știu cum va putea Mangalia să o scoată la capăt.

Fac apel la primar și la directorii din primărie să vină să
conlucreze cu noi, consilierii locali, pentru a face un buget
echilibrat, pentru a scoate Mangalia din dezastru, pentru a
achita datoriile făcute în dezmățul ultimilor ani.

În situația de azi, cred că într-o lună nu vor mai fi bani de
salarii”.

Deputatul  Daniel  Georgescu,
la depunerea jurământului lui
Mihai  Feodorof  în  fața
Consiliului Local Limanu: „Un
nou  început.  O  continuitate
asumată”
11 iunie 2025 7:51
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Deputatul  Daniel  Georgescu  i-a
transmis noului primar din Limanu,
Mihai  Feodorof,  un  mesaj
emoționant,  cu  ocazia  depunerii
simbolice  a  jurământului  în  fața
Consiliului Local.
„Un nou început. O continuitate asumată.

Ieri,  Mihai  Feodorof  a  depus  simbolic  jurământul  în  fața
Consiliului Local Limanu și a celor care i-au fost alături pe
tot  parcursul  acestui  drum:  alegători,  familie,  prieteni,
susținători și colegi din marea echipă PSD Constanța.

Ca fost primar și actual deputat, am fost acolo să-i fiu
alături și să-i predau, cu emoție și încredere, eșarfa de
primar, un gest simbolic, dar profund. O predare de ștafetă
între doi oameni care au construit împreună și care cred în
aceeași direcție pentru această comună.

Mihai își începe oficial mandatul cu un angajament clar: să
ducă mai departe ce am clădit împreună și să fie un primar
dedicat, cu respect pentru oameni și cu drag de locul acesta.

Limanu-2Mai-Vama Veche-Hagieni are acum un lider pe care se
poate baza. Și o echipă care rămâne unită”, a spus Daniel
Georgescu.

Pe aceeași temă:

https://editiadesud.ro/tag/deputatul-daniel-georgescu/


(FOTO/VIDEO) Primarul Mihai Feodorof, la prima ședință de
consiliu.  Edilul  le-a  mulțumit  surorii  sale,  Carmen  și
deputatului Daniel Georgescu

(FOTO/VIDEO)  Primarul  Mihai
Feodorof, la prima ședință de
consiliu.  Edilul  le-a
mulțumit surorii sale, Carmen
și  deputatului  Daniel
Georgescu
11 iunie 2025 7:51

Primarul  comunei  Limanu,  Mihai
Feodorof, a participat, astăzi, la
prima ședință a consiliului local,
în  calitate  de  edil  șef  al
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localității.  Acesta  a  mai  depus,
simbolic, încă o dată jurământul în
calitate de primar.
La ședința de învestire în funcție au fost prezenți primari
județul  Constanța:  Pecineaga,  Marian  Makkai,  Costinești  –
Dumitru Jeanu, Agigea – Cristian Cîrjaliu, alături de Eduard
Martin, consilierul județean Marian Surdu și consilierul local
în CL Constanța, Nicolae Lascu.

„Vă  mulțumesc  tuturor  celor  care  sunteți  prezenți  astăzi
alături de mine, celor care ați fost prezenți alături de mine,
pe parcursul celor și alături de domnul deputat bineînțeles,
pe parcursul celor nouă ani de administrație publică, fie că
vorbim de colegi, prieteni susținători, colegi din Consiliul
Local,  sau  chiar  de  membrii  Consiliului  Local  din  alte
formațiuni politice.

Vă mulțumesc pentru tot sprijinul pe care mi l-ați acordat,
înseamnă foarte mult prezența dumneavoastră astăzi aici.

Sunt mult mai mulți oameni dragi în această sală.

Carmen, n-am cum să te uit pe tine că ești sora mea și mama
mea…  le  mulțumesc  din  suflet  și  preoților  Ivan  Silvan  și
Sturgă Laurențiu.

Este  un  angajament  serios  pe  care  îl  iau  și  în  fața  de
noastră, dar în special în fața Consiliului Local.

Voi  face  tot  ceea  ce  stă  în  puterile  mele  pentru  binele
locuitorilor  comunii  Limanu  și  voi  încerca  să-mi  depășesc
mentorul, profesorul, prietenul și fratele meu”, a spus Mihai
Feodorof.



Primarul Mihai Feodorof, la prima ședință de consiliu
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Primarul Mihai Feodorof, la prima ședință de consiliu

Atenție,  se  oprește  apa  în
cartierul  Coiciu  din
municipiul Constanța!
11 iunie 2025 7:51
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Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare a conductei nou edificate
pe  strada  Izvor  la  sistemul
centralizat  de  distribuție  din
municipiul  Constanța,  RAJA  S.A.
este nevoită să sisteze furnizarea
apei  potabile,  începând  din  din
seara de miercuri – 11 iunie 2025,
ora 22:00  până joi dimineața – 12
iunie 2025, ora 10:00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  zona
cartierului Coiciu, respectiv perimetrul delimitat de străzile
Ion Roată – Dreptății – Dezrobirii – Soveja – Portiței –
Poporului – Ion Roată, cu adiacentele și punctele termice
aferente zonei.

Investițiile sunt parte a Contractului CL2 – „Rețele apă și
canalizare în zona centrală a Municipiului Constanța – Lot 2”,
în valoare totală de aproximativ 20 milioane lei, derulat prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).

În cadrul lucrărilor, conducta principală de pe strada Izvor
va fi conectată la sistemul centralizat prin trei puncte de
lucru deschise pe străzile Biruinței, Poporului și Steagului.
Pentru a putea asigura și preluarea celor 160 de branșament
din zonă în condiții normale de operare, o perioadă de timp,
cele două rețele vor funcționa în paralel. La finalizarea
operațiunilor de trecere a branșamentelor, va fi programată o
altă oprire pe zona respectivă pentru cuplarea conductelor de
pe  străzile  adiacente  noului  segment  și  închiderea  vechii
rețele.



Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp  și  la
parametrii optimi. Totodată, rugăm utilizatorii afectați să
își asigure o rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic
pe durata întreruperii furnizării.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Reamintim că investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea
sistemelor de alimentare cu apă potabilă sunt realizate în
beneficiul consumatorilor, având ca obiectiv furnizarea unor
servicii  ireproșabile  și,  implicit,  creșterea  calității
vieții.  Prin  implementarea  acestora  se  realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei, reducerea pierderilor în rețea, precum și siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor.

Oborul duminical din Mangalia
se mută câteva sute de metri:
Anunțul primăriei
11 iunie 2025 7:51
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Reprezentanții  Primăriei  Mangalia
anunță că, începând de sâmbătă, 7
iunie 2025, oborul duminical se va
muta către căminele Damen.
Astfel, în perioada sezonului estival, începând de sâmbătă, 7
iunie  2-25,  târgul  săptămânal  de  produse  agroalimentare
(oborul) se va muta pe strada Portului, în zona căminelor
Damen, din dreptul Liceului „Ion Bănescu” până în aproprierea
sediului RAJA.

Atenție!  Se  întrerupe  apa
potabilă în orașul Cernavodă
11 iunie 2025 7:51
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Pentru  remedierea  unei  avarii
survenite  pe  conducta  de
distribuție  apă  potabilă,  cu
diametrul de 300 mm, de pe strada
Unirii  (intersecție  cu  strada
Ovidiu)  din  orașul  Cernavodă,
echipele RAJA vor sista furnizarea
apei potabile joi – 05 iunie 2025,
în intervalul orar 08.30 – 16.00.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii de pe următoarele
străzi:  Unirii,  Nicolae  Titulescu,  Constantin  Dobrogeanu-
Gherea,  Răsăritului,  Alexandru  Ioan  Cuza,  Călărași,  Miron
Costin,  Seimeni,  Vasile  Alecsandri,  Horea,  Cloșca,  Crișan,
Ovidiu,  Mihai  Eminescu,  Mihail  Sadoveanu,  Dunării  și
Viitorului.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat și vă asigurăm că
echipele  RAJA  depun  toate  eforturile  pentru  finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei în cel mai scurt timp
posibil.

La reluarea furnizării apei potabile este posibil ca, pentru
scurt  timp,  apa  să  înregistreze  valori  mai  mari  ale
parametrului  turbiditate.  Recomandăm  utilizatorilor  să
folosească apa doar în scopuri menajere, până la limpezirea
completă”, transmit reprezentanții RAJA Constanța



(FOTO/VIDEO)  Cine  amendează
Primăria  Mangalia  pentru
PARAGINA din stațiuni? Studiu
de  caz:  trotuarul  de  pe
strada Iuliu Maniu din Venus
11 iunie 2025 7:51

Profitând de faptul că a reapărut
în  fața  reprezentanților  presei
județene și naționale, după o pauză
de  câțiva  ani,  primarul  Cristian
Radu a ținut să autofelicite pentru
cât de bine gestionează stațiunile
pe care le păstorește, pentru cât
de  preocupat  este  de  spațiile
verzi,  dar  și  să  înfiereze,
amarnic, presa care „dezinformează”
și  spune  că  a  dat  undă  verde

https://editiadesud.ro/foto-video-cine-amendeaza-primaria-mangalia-pentru-paragina-din-statiuni-studiu-de-caz-trotuarul-de-pe-strada-iuliu-maniu-din-venus/
https://editiadesud.ro/foto-video-cine-amendeaza-primaria-mangalia-pentru-paragina-din-statiuni-studiu-de-caz-trotuarul-de-pe-strada-iuliu-maniu-din-venus/
https://editiadesud.ro/foto-video-cine-amendeaza-primaria-mangalia-pentru-paragina-din-statiuni-studiu-de-caz-trotuarul-de-pe-strada-iuliu-maniu-din-venus/
https://editiadesud.ro/foto-video-cine-amendeaza-primaria-mangalia-pentru-paragina-din-statiuni-studiu-de-caz-trotuarul-de-pe-strada-iuliu-maniu-din-venus/
https://editiadesud.ro/foto-video-cine-amendeaza-primaria-mangalia-pentru-paragina-din-statiuni-studiu-de-caz-trotuarul-de-pe-strada-iuliu-maniu-din-venus/
https://editiadesud.ro/tag/cristian-radu/
https://editiadesud.ro/tag/cristian-radu/


ciuntirii Pădurii Comorova.
Primarul urbei a mai spus că ar vrea să asfalteze în stațiuni
– acolo unde ar vrea el să facă un proiect de 9 kilometri de
trotuar – dar, ce să vezi, multe dintre străzi sunt private.

„Avem  străzi  private,  care  nu  pot  fi  asfaltate  de  către
administrația locală. Dar de la an la an creștem. Ne dorim o
arteră pietonală de peste 9 kilometri. (…) Ați văzut că avem
foarte multe spații verzi, le protejăm de atâta timp și este
regretabil că presă uneori dezinformează”, a spus Cristian
Radu.

Am  luat,  la  întâmplare,  o  arteră  lăsata  de-a  gata  de
Ceaușescu:  strada  Iuliu  Maniu  din  Venus.

Aici,  vorbele  primarului  păreau  credibile:  câteva  sute  de
metri  de  trotuar  erau  pline  de  vegetație  luxuriantă,  iar
asfaltul dispăruse sub buruieni. Bănuim că este un trotuar
privat, altfel nu putem să înțelegem cum zona nu a mai fost
reabilitată de ani de zile, în ciuda faptului că este una
intens circulată.

Dacă,  însă,  este  vorba  despre  un  trotuar  administrat  de
primărie,  ne  întrebăm,  atunci,  cine  amendează  instituția
pentru lipsa de preocupare pentru bunăstarea stațiunilor?

Aceeași instituție care pare să dorească să bată un record la
numărul de amenzi aplicate agenților economici sau aceeași
primărie  care  a  aplicat  o  taxă  de  „paragină”,  o
supraimpozitare  de  până  la  500%.
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ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în
stațiunea  Saturn  și  pe  mai
multe  străzi  din  municipiul
Mangalia
11 iunie 2025 7:51

Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare  a  noilor  conducte  de
alimentare cu apă, cu diametrele de
200  mm  și  500  mm,  la  sistemul
centralizat de distribuție a apei
potabile  din  stațiunea  Saturn,
municipiul Mangalia, RAJA va sista
furnizarea apei potabile timp de 29
ore, începând din noaptea de luni
spre marți – 2 spre 3 iunie 2025,
ora 01.00, până miercuri dimineață
– 4 iunie 2025, ora 06.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  stațiunea
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Saturn, precum și cei din orașul Mangalia, zona delimitată de
străzile  Ion  Creangă  –  Rozelor  –  Șoseaua  Constanței,  cu
adiacentele.

În  același  interval  orar,  se  va  furniza  apă  cu  presiune
scăzută  pe  segmentul  cuprins  între  sensul  giratoriu
(intersecția str. M. Basarab cu Șos. Constanței) și strada Ion
Creangă, sensul de mers către municipiul Constanța.

În funcție de configurația rețelei și de consumul înregistrat,
în  zonele  înalte,  în  special  la  etajele  superioare  ale
imobilelor, este posibilă întreruperea totală a alimentării cu
apă.

Investiția face parte din contractul de lucrări derulat prin
Programul  Operațional  Infrastructură  Mare  (POIM),  CL17  –
“Rețele apă și canalizare Mangalia Nord și Stațiuni”, cu o
valoare de aproximativ 29 milioane lei.

Rugăm utilizatorii afectați să își asigure o rezervă minimă de
apă  pentru  consum  și  uz  casnic  pe  durata  întreruperii
furnizării.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea sistemelor de
alimentare  cu  apă  potabilă  sunt  realizate  în  beneficiul
consumatorilor,  având  ca  obiectiv  furnizarea  unor  servicii
ireproșabile și, implicit, creșterea calității vieții. Prin
implementarea acestora se realizează îmbunătățirea capacității
de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,  asigurarea
debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,  reducerea
pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,  siguranța  și
continuitatea  furnizării  serviciilor.



ATENȚIE!  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  la
23 August
11 iunie 2025 7:51

Astăzi, 2 iunie 2025, echipele RAJA
intervin  pentru  executarea
lucrărilor  de  remediere  a  unei
avarii  survenite  la  nivelul
sistemului de alimentare cu apă, de
pe  DN  39B  din  localitatea  23
August.
Astfel, în intervalul orar 13.15 – 21.00, sunt afectați de
lipsa apei consumatorii din localitățile 23 August și Olimp.

„Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei potabile în cel mai
scurt timp”, transmit reprezentanții RAJA Constanța

Update – ora 15.20
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Având  în  vedere  debitul  mare  de  apă,  pentru  executarea
lucrărilor de reparații pe magistrala DN 500, a fost necesară
oprirea pompării de la nivelul Stației Tatlageac. În această
situație, alimentarea cu apă a municipiului Mangalia se face
doar  prin  Stația  de  Pompare  Castel,  motiv  pentru  care  la
nivelul orașului se înregistrează presiuni scăzute. În plus,
prin oprirea pompării de la stația Tatlageac, au rămas fără
apă la robinete și consumatorii din stațiunea Neptun.

În continuare sunt afectați de lipsa apei potabile abonații
din localitatea 23 August și stațiunile Neptun și Olimp, iar
în municipiul Mangalia apa se furnizează cu presiuni scăzute,
astăzi – 2 iunie 2025, până în jurul orei 21.00.

Proiect  PNNR  derulat  de
Primăria  Pecineaga:  “Dotare
cu  mobilier,  materiale
didactice  și  echipamente  a
instituțiilor  de  învățământ
din comuna Pecineaga”
11 iunie 2025 7:51
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Comuna  Pecineaga,  anunţă
încheierea, pe data de 15.01.2025,
proiectului  “Dotare  cu  mobilier,
materiale didactice și echipamente
a instituțiilor de învățământ din
comuna  Pecineaga,  județul
Constanța”.
Comuna  Pecineaga,  în  calitate  de  beneficiar,  derulează
proiectul  „  Dotare  cu  mobilier,  materiale  didactice  și
echipamente  a  instituțiilor  de  învățământ  din  comuna
Pecineaga, județul Constanța”, finanțat prin Planul Național
de Redresare și Reziliență, Componenta C15 – Educație, în baza
contractului de finanţare nr.2028DOT/2023 incheiat cu MMAP.

Programul  de  finanțare:  Planul  Național  de  Redresare  și
Reziliență, Componenta C15 – Educație

Obiectivul general al proiectului: Proiectul constă în dotarea
cu mobilier, materiale didactice şi echipamente digitale a
unităților  de  învăţământ  preuniversitare  şi  a  unităților
conexe.

Valoarea totală a proiectului este de 969.042,29 lei
Perioada de implementare: 17.08.2023-30.09.2025
Data începerii proiectului: 17.08.2023
Data finalizării proiectului:27.05.2025

 



Parc  fotovoltaic  din  bani
europeni în comuna Pecineaga.
Primarul Marian Makkai: „Vom
reduce semnificativ costurile
cu energia electrică”
11 iunie 2025 7:51

Primarul comunei Pecineaga, Marian
Makkai  și  ministrul  Sebastian
Burduja, a semnat, ieri, contractul
de  finanțare   pentru  obiectivul
Construire  Centrală  Electrică
Fotovoltaică. 
Primarul comunei Pecineaga, Marian Makkai, a anunțat public,
semnarea unui contract de finanțare pentru instalarea unui
parc  fotovoltaic  care  va  asigura  producerea  de  energie
electrică din surse regenerabile.

„În calitate de primar al comunei Pecineaga, am onoarea și
bucuria de a vă aduce la cunoștință un pas important spre un
viitor  mai  sustenabil  și  mai  eficient  pentru  comunitatea
noastră.
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Ieri, 28.5.2025, la Ministerul Energiei, am semnat contractul
de finantare, împreună cu domnul ministru Sebastian Burduja
pentru obiectivul CONSTRUIRE CENTRALA ELECTRICA FOTOVOLTAICĂ
în comuna Pecineaga.

Acest proiect are ca scop instalarea unui parc fotovoltaic
care va asigura producerea de energie electrică din surse
regenerabile,  destinată  consumului  propriu  al  instituțiilor
publice  din  cadrul  unității  administrativ-teritoriale
Pecineaga.

Astfel, vom reuși să reducem semnificativ costurile cu energia
electrică.

Proiectul este finanțat prin fonduri nerambursabile, ceea ce
înseamnă că investiția nu afectează bugetul local, ci este
realizată  cu  sprijinul  programelor  europene  dedicate
tranziției  energetice  și  dezvoltării  durabile.

Acest demers este rezultatul unei munci susținute, a unei
viziuni clare asupra viitorului și a unei echipe dedicate,
care  a  înțeles  nevoia  de  adaptare  la  noile  cerințe  ale
societății moderne și sustenabile.

Vă mulțumesc pentru încrederea pe care mi-o acordați zi de zi
și vă asigur că întreaga echipă a Primăriei Pecineaga lucrează
cu  seriozitate  și  devotament  pentru  binele  întregii
comunități”,  a  scris  Marian  Makkai.

ATENȚIE! Avarie pe bulevardul
Aurel Vlaicu (zona Peco OMV)
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din municipiul Constanța
11 iunie 2025 7:51

Pentru  remedierea  unei  avarii
survenite pe conducta de alimentare
cu apă, cu diametrul de 500 mm, de
pe  bulevardul  Aurel  Vlaicu  (zona
Peco  OMV),  din  municipiul
Constanţa,  echipele  RAJA  sistează
furnizarea  apei  potabile,  din
această  noapte,  28  mai  2025,  ora
22:00, până mâine dimineață, 29 mai
2025, în jurul orei 06:00.
Inițial, echipele de intervenție au încercat remedierea cu
conducta sub presiune, dar din cauza debitului mare de apă a
fost necesară sistarea furnizării apei pe tronsonul avariat.

Prin urmare, sunt afectaţi de lipsa apei consumatorii din zona
Cireșica.

La reluarea furnizării, pot apărea modificări temporare de
aspect ale apei (turbiditate, culoare), cauzate de golirea și
reumplerea  conductelor.  În  această  situație,  recomandăm
utilizarea apei doar în scopuri menajere, până la limpezirea
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completă.

„Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților afectați
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul  pentru  finalizarea  reparațiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp”, transmit
reprezentanții RAJA Constanța.

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în
mai multe zone din municipiul
Constanța
11 iunie 2025 7:51

Pentru  creșterea  siguranței  și
eficienței sistemului de alimentare
cu apă din municipiul Constanța, se
vor executa lucrări de conectare a
unei noi magistrale, cu diametrul
de  800  mm,  la  rețeaua  existentă,
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reabilitată  pe  o  lungime  de
aproximativ  700  de  metri,  între
Puțul 0 și Aleea Universității. De
asemenea, vor fi preluate în noul
sistem  conductele  stradale  de
distribuție  existente,  pentru  a
asigura continuitatea serviciului.
Intervențiile sunt prevăzute în contractul CL33 – Reabilitare
conducte aducţiune şi magistrale, staţii de pompare apă uzată
SP E20 şi refulări aferente, în Municipiul Constanţa, cu o
valoare totală de aproximativ 76 milioane lei, derulat prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).

Pentru desfășurarea acestor operațiuni se va sista furnizarea
apei potabile timp de 16 ore, din această noapte – 28 mai
2025, ora 22.00, până mâine, joi – 29 mai 2025, ora 14.00.

Vor fi afectaţi de lipsa apei consumatorii din următoarele
zone:

Bulevardul  Aurel  Vlaicu,  (între  bulevardele  Tomis  și
Alexandru Lăpușneanu);
PT 45 din zona Tomis Nord;
Campusul Universitar;
Aleea Universităţii şi străzile adiacente;
Zona  Universității  Ovidius  –  Facultatea  de  Educaţie
Fizică şi Sport;
Cartierul Tomis III;
Sat Vacanţă, Hotel Dobrogea;
Bulevardul  Mamaia  (partea  stângă,  sens  de  mers  spre
orașul  Năvodari)  –  zona  cuprinsă  de  Restaurantul  On
Plonge Jr. și Hotel Caraiman din stațiunea Mamaia;
Zonele Mamaia Nord, Mamaia Sat, Tabăra de copii, Depozit



10,  Ecluza  și  SP  Midia  (Staţia  Interconectare)  din
orașul Năvodari;

Având  în  vedere  perioada  mare  a  intervențiilor,  dar  și
lungimea  rețelei  afectate  de  această  oprire,  reluarea
furnizării apei potabile se va realiza treptat, în funcție de
topografia sistemului și presurizarea conductelor.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
depune  toate  eforturile  pentru  finalizarea  lucrărilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ. Totodată,
rugăm utilizatorii afectați să își asigure o rezervă minimă de
apă  pentru  consum  și  uz  casnic  pe  durata  întreruperii
furnizării.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea sistemelor de
alimentare  cu  apă  potabilă  sunt  realizate  în  beneficiul
consumatorilor,  având  ca  obiectiv  furnizarea  unor  servicii
ireproșabile și, implicit, creșterea calității vieții. Prin
implementarea acestora se realizează îmbunătățirea capacității
de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,  asigurarea
debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,  reducerea
pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,  siguranța  și
continuitatea  furnizării  serviciilor.



ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în
stațiunea  Saturn  și  pe  mai
multe  străzi  din  municipiul
Mangalia!
11 iunie 2025 7:51

Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare  a  noilor  conducte  de
alimentare cu apă, cu diametrele de
200  mm  și  500  mm,  la  sistemul
centralizat de distribuție a apei
potabile  din  stațiunea  Saturn,
municipiul Mangalia, RAJA va sista
furnizarea apei potabile timp de 29
ore, începând din noaptea de luni
spre marți – 2 spre 3 iunie 2025,
ora 01.00, până miercuri dimineață
– 4 iunie 2025, ora 06.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  stațiunea
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Saturn, precum și cei din orașul Mangalia, zona delimitată de
străzile  Ion  Creangă  –  Rozelor  –  Șoseaua  Constanței,  cu
adiacentele.

În  același  interval  orar,  se  va  furniza  apă  cu  presiune
scăzută  pe  segmentul  cuprins  între  sensul  giratoriu
(intersecția str. M. Basarab cu Șos. Constanței) și strada Ion
Creangă, sensul de mers către municipiul Constanța.

În funcție de configurația rețelei și de consumul înregistrat,
în  zonele  înalte,  în  special  la  etajele  superioare  ale
imobilelor, este posibilă întreruperea totală a alimentării cu
apă.

Investiția face parte din contractul de lucrări derulat prin
Programul  Operațional  Infrastructură  Mare  (POIM),  CL17  –
“Rețele apă și canalizare Mangalia Nord și Stațiuni”, cu o
valoare de aproximativ 29 milioane lei.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
depune  toate  eforturile  pentru  finalizarea  lucrărilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Rugăm utilizatorii afectați să își asigure o rezervă minimă de
apă  pentru  consum  și  uz  casnic  pe  durata  întreruperii
furnizării.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea sistemelor de
alimentare  cu  apă  potabilă  sunt  realizate  în  beneficiul
consumatorilor,  având  ca  obiectiv  furnizarea  unor  servicii
ireproșabile și, implicit, creșterea calității vieții. Prin
implementarea acestora se realizează îmbunătățirea capacității



de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,  asigurarea
debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,  reducerea
pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,  siguranța  și
continuitatea furnizării serviciilor”, transmit reprezentanții
RAJA Constanța.

 


